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BESLUTNINGSREFERAT FRA BETYRELSESMØDE  

MANDAG DEN 23. OKTOBER 2023 KL. 1500 PÅ ZOOM 

  

Deltagere:  Formand Klaus Hjorth (FM) 

 SIF FRH Mia Munkebæk (MM)  

 SIF KOR Tommy Knudsgaard (TK)  

  

 Formanden bød velkommen  

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 

 

2. Orientering ved formand. 

FL-reklame har kontaktet FM for at høre om muligheden for sammenarbejde om 

årsblad i stil med jubilæumsskrift. Det blev besluttet at gå videre med ideen.  

 

FM kom med forslag om oprettelse at MobilePay. Det gås der videre med.  

Endelig forslag vil forelægge på næste møde.  

 

3. Orientering fra foreninger under SIF. 

a. SIF FRH 

  Har planlagt at holde fælles idrætsdag med Garnisonen igen i 2024 

 

 Der er fælles standerstrygning den 24. oktober.  

 

b. SIF KOR 

KOR har fået købt båd til udvalget. Valget endte på en 21 fod båd. Den er i gang 

med at blive forbedret på flere områder. Bl.a. søgelænder og buffkister.  

 

Er i gang med at oprette udvalg på Sj. Odde. De bliver underlagt Korsør.  

 

KOR lægger navn til kommende Ipsc-stævne. Det er udvalg under Korsør der står 

for afholdelse af det.  

 

c. SIF KBH 

Deltog ikke 

 

4. Orientering om økonomi ved kasserer.  

 Kasser deltog ikke.  
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 Regnskab 2022 er godkendt og bliver fremlagt til årsmøde.  

 Budget 2023 fremlægges på årsmøde.  

   

5. Orientering om medlemsstatus. 

 Medlemsantal ca. 1250.  

 

Der kommer ny liste fra DMI omkring den første, hvor listen bliver opdateret. 

   

6. Årsmøde 2023 

 Tilmeldt til årsmøde: 20 

To forslag til vedtægtsændringer til årsmøde.  

Er fremsendt sammen med regnskab.  

Oversigt over konsekvensretning af vedtægter vil, hvis alt går vel, blive fremlagt 

på årsmøde.    

  

 FM spurgte FRH om muligheden for, at Bent Raabjerg kunne overtales til at være 

 dirigent ved årsmøde. Dette vil blive afklaret inden årsmøde.  

  

7. Eventuelt. 

I.A.B 

 

 

 

 

Referent: Klaus Hjorth 


